
Protokoll från U-sektion 

Plats: Hemma hos Maria 

Tid: Söndag 5 februari 2023 klockan 18:00 

Närvarande: Jonas, Sofia, Johan, Mattias och Maria 

§ 1 Mötet öppnas 
Mötet öppnas. 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Val av justerare 

Johan Johansson väljs till justerare. 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 
Styrelsens protokoll finns ej att tillgå vid dagens möte.  

Ungdomssektionens protokoll – uppföljning av punkter från föregående möte tas upp vid detta 

möte, se nedan. 

Countrygalan – Jonas har framfört till den grupp som jobbar med galan att ungdomssektionen tidigt 

önskar få en lista på uppgifter som ungdomslagen ska sköta men det är nog troligt att detta kan 

dröja. Ungdomssektionen beslutar att själva ta fram en lista på ansvarsområde som ungdomslagen 

kommer att åta sig och överlämna denna till den grupp i föreningen som jobbar med galan.  

§ 5 Föreningsdag  

Föreningsdagen var en mkt bra dag – föreläsarna var bra och de var en bra blandning mellan 

rolig/peppande och tänkvärt. Kvällens middag/tillställning var en trevlig och bjöd på god mat,  

aktiviteter och bra musik.  

§ 6 SISU 

Ungdomssektionen ska ha en kontaktperson för SISU – ungdomssektionen beslutar att välja Sofia S 

att vara kontaktperson för sektionen. Sofia kommer att kontakta SISU för att titta vidare på vad 

uppdraget innebär och vad som ska rapporteras in mm.  

§ 7 New Body  

Försäljning av New Body pågår under perioden 6 februari – 5 mars. Maria har skickat ut information 

till samtliga lag som ska sälja med länkar till webshop och information om försäljningen.  

§ 8  Ungdomslag tränare mm   

F0809 kommer att stå utan tränare snart då nuvarande tränare (Emil L och Johan J) avsagt 

sig uppdraget – tjejerna i laget som är födda 08 är erbjudna plats i seniortruppen, tjejerna 

födda 09 är välkomna i F10. De tjejer som är födda 08 som inte vill träna med senior är 

välkomna till F10, men de tjejer som är födda 09 som inte vill träna med F10 ska inte 

erbjudas plats i senior - Ungdomssektionen är enade i att den gränsdragning som är gjord, 

dvs att tjejer födda 08 är välkomna till senior (dam) och 09 ska erbjudas plats i F10, är viktig 



att hålla och efterleva. Jonas åtar sig att prata med nuvarande tränare i F0809 samt senior 

och informera om gränsdragningen och att det är viktigt att de efterlever denna.  

Tränare i P10 verkar ha löst sig i och med att Joakim Nystedt nu trätt in som ny tränare.  

§ 9 Fotbollsskolan 

Styrelsen har lagt ett förslag att istället för fotbollsskola erbjuda idrottsskola där barnen ska få prova 

även andra sporter som tennis, friidrott mm. 

Ungdomssektionen tycker att idén med idrottsskola är bra men behöver diskuteras mer ingående 

med övriga föreningar – i dagsläget bemannas fotbollsskolan av ungdomar som sommarjobbar som 

alla är fotbollsspelare och kan leda fotbollsskolan – ska man även involvera andra typer av sporter så 

som tennis och friidrott är det viktigt att ha med sig att detta är något som övriga föreningar får 

planera kring och lösa personer som kan medverka som kan instruera barnen som ska gå i en 

idrottsskola. Jonas tar frågan vidare och diskuterar med övriga föreningar och ser hur de tänker kring 

hur en idrottsskola kan arrangeras.   

§ 10 Anmälan lag 

Mattias har påmint ungdomslagen om att inkomma med anmälan – några få har anmält men sista 

dag är 12/2.  

§ 11 Övriga frågor 

- Joakim Klevenmark har anmält att han kan tänka sig att ingå i ungdomssektionen för P13 

- Ledarna efterfrågade en skriftlig sammanställning över vilka uppgifter som 

ungdomssektionen jobbar med och vad det innebär att sitta i sektionen – detta önskade 

ledarna att ha för att presentera för föräldrar för att hitta fler som kan tänka sig att engagera 

sig i sektionen – Jonas åter sig att skriva samman en sådan och skicka ut tillsammans med en 

påminnelse/uppmaning om att försöka hitta fler som kan tänka sig att ingå i sektionen 

- Ny leverantör av kläder är ännu inte klart 

§ 12 Nästa möte 

Jonas skickar ut kallelse till nästa möte.  

 

Vid pennan  

Maria Andersson 

 


